

Bestyrelsesmøde:

Deltager: Lars, Belinda, Peter, Preben, Micka, Charlotte W, Anders & Charlotte J

Opfølgningen ref. Fra sidst.

- Skilte til kunst, kommer efter sommer
- Multibanen, Peter har haft møde med A-sport – afventer tilbud. Overvejelser omkring om vi skal søge tilskud ved hovedforeningen. Micka snakker med Susanne om en evt. ansøgning til tilskud.
- Slik automaten er kommet og sat op.
- Kontrakt til assistenter og løn er der fulgt op på. – Der skal laves et ensartet overblik over hvad trænerne får i løn. Der er flere trænere som ikke har fået deres løn, som kommer till at stå i vores budget for 2024. Der udarbejdes et overblik over hvad der er af trænere og assistenter i klubben.
- Kontakt til Netto og om det er muligt at lave et samarbejde.

Referat fra div. udvalg

Administration

- Der skal skrives et opslag til den sidste fysiske udgave af LIF. Micka har lavet et udkastet – Lars ser om han har noget der kan underbygge historikken for klubben. Frist den 10 juli.
- Festlig lørdag den 24 august ved Brugsen. Klubben har booket 2 timer hvor vi kommer med noget 'underholdning'. Ide hertil kunne være at sætte et mål op og en fartmåler. Belinda tager teten på at skrive ud og høre om der er et hold der vil tage dette.
- Visionsmøde, et godt møde på tværs af afdelingerne – Der var gruppe arbejde på, hvad kan vi være fælles om hvad skal vi ikke være fælles om. Der var mange fine og gode input. Der var en god positiv stemning.
- Micka har været på besøg i DBU og haft møde med Ivan. De vil meget gerne komme på besøg og vil rigtig gerne at vi bruger dem hvis vi har brug for sparring.
- Påbud omkring vores teknikrum – Der må ikke stå noget i teknikrummet. Lars tømmer rummet.
- Problemer med forskudt mødeindkaldelser løst, en indstilling i kalenderen der skulle ændres.
- Kenneth har delt et "frivillig" værktøj som vi kan overveje.
- Klubbens organisation lægges på hjemmesiden.
- DGI vil gerne mødes, det bliver efter sommerferien.

- Økonomiudvalg

- Kontingentsatser holder prisen og skal de stå på hjemmesiden.
- Bøder, hvem betaler – er det holdet eller klubben? Vi vil gerne have gennemsigtighed omkring hvor mange bøder vi får i klubben og hvad vi kunne have brugt de penge på.
Til kommende trænermøder vil det være et fast punkt.

Baneudvalg

- Arbejder på ønsker til ny baneplan efter ferien, udsendes til alle hold snarest. Vi skal være noget før ude næste gang. Årshjulet skal synliggøres.
- Lars kontakter leverandør for at rep. hegn til kunst

Klubhusudvalg

- Ønske om bedre evt. hyppigere rengøring. – 2 gange om mdr. skal det være lidt mere grov rengøring.
- Der er indkaldt til møde med kioskpersonalet, dagsorden er hvad er deres arbejdsopgaver er. Kioskkassen skal tælles op hver dag.
- Køkkenet er under loopen og vi skal se på om der er den rette indretning.
- Kan det blive synligt hvornår der er åben i kiosken evt. på FB.
- Peter laver et skriv ud til hvordan alarm mm virker i klubben.
- Preben undersøger om vi betaler til Alarm
- Der skal min. være 2 på arbejde ved arrangementer.

IT-udvalg

- Kluboffice møde er blevet afholdt. 3 hold ud af 6 var repræsenteret. U10, U11 og U12 drenge og piger skal udfylde holdkort efter ferien så det er vigtigt at data er korrekt.
- I bookningssystemet er der nogle udfordringer med at se hvis flere booker.
- Det skal tjekkes at aktivitetsstøtten kan trækkes automatisk i kluboffice som på Holdsport.

Trænerudvalg

- U12 pigerne mangler en træner – Mai er blevet spurgt om det var noget for hende.
- Thor har efterspurgt en assistenttræner til U15 drenge. Peter undersøger mulighederne.
- U19 træner ved siden af senior for at sikre der altid er nok spillere. Hvordan sikrer vi U19 næste år. Peter indkalder til et U19 møde.
- Der er ønske om en træner manual, Anders og Peter arbejder på denne.
- Paraholdet mangler en træner, vi er i dialog med en potentiel træner.

Materialeudvalg

- Erik, Preben og Micka tager et møde med Sport Master kort efter fodboldskolen.

Børn- & ungeudvalg

- Der er lavet budget som er sendt rundt som vi kan se på

- Vi har fået en henvendelse fra behandlingsskolerne omkring et samarbejde med børn/unge med udfordringer. Vi tager et møde efter sommerferien.
- Casper vil gerne vil være kontakt til AGF på pige siden
- AGF har fortalt at de ikke betaler leje, det er synlighed at de er her som udgør "lejen".

Seniorudvalg

- Per og Steffen er forlænget et halvt år på samme kontrakt.
- Micka, Peter, Anders, Jon, Peter, Ole og Klaus har et møde mandag omkring Futsal og udlån af licensen kl.: 19-21. Vi har sat i bero at godkende den samlede overflytning der er ønsket flyttet. Vi har dog fået bekræftet at en enkelt spiller ikke har tilkendegivet at han ønsker at flytte licens, derfor sender vi en mail ud til samtlige spillere som skal bekræfte at de ønsker at få flyttet deres licens.

Aktivitetsudvalg

- Preben fylder kulsure patron op som vi har lånt.
- Sankt Hans var en stor succes. Kiosken omsatte for over dkr. 10.000,-
- Det er ok at bruge 1500,- på turnering.com til Lystrup Cup.
- Fodboldskole ønsker at der bliver sendt en quiz eller links til underholdning ved evt. torden.
- Der er styr på fodboldskolen, tordenplanen er på plads og nu glæder vi os til at komme i gang. Kæmpe ros til Charlotte og Charlotte som har trukket et stort læs.

Sponsorudvalg

- Møde i sponsorudvalget med Rasmus og Jakob. Der er holdt møde med Tommys teltudlejning som har sat teltet op til fodboldskolen, vi satser på et fremtidigt samarbejde.

Evt.

- Ingenting